
Zadnja možnost v KLO Podgorici
mora preizkusiti administrator

Kljub pozornosti, ki je s strani OLO
poevečena našim osnovnira organora
oblasti, krajevnim lj\:dskim odborom,
pri njihovi izgradnji, da bi mogli vse
tekoče in pravilno reševati, predvsera
gospodarske probleme na vaseh, imamo
še vedno primere, da gredo nekateri
krajevnl ljudski odbori preko najvažnej-
ših stvari naSe gospodarske politike kot
da se jih nič ne tiče.

Krajevni ljudski odbor v Podgorcih je
imel dne 12. julija t. 1. sejo, katere se
jc od 9 odbornikov, kolikor jih ima KLO
Podgorci, udeležilo 6amo pet, od odsot-
nih pa ee je samo eden opravičil. Na
seji, katere 6o se udeležili tudi pred-
stavniki množičnih organizacij, naj bi
ra^pravljali o razdelitvi plana posevkov
industrijskih rastlin in ajde, obremenili
kruečka posestva z oddajo žita ter do-
ločili vozniko za prevoz iesa. Odborniki
so razpravljali o teh vprašanjih in prišli
do tako neživljenjski^, sklepov, da za-
služijo, da so omenjen! v časopisu.

Gledc predpisa setve ajde so namreč
sklenili, da ga ne morejo napraviti, ker
setev v njihovem kraju ni uspela že se-
den let. Razdelitev pa naj veeeno n^-
pravi administrator po svoji vesti, če-
prav na odgovornost navzočih. K temu
brezdušnemu sklepu so še dodali, da se-
mena ajde krnetje nimajo (torej jim ne
bo treba sejatf). O skrbi, da bi vprašali
6trokovnjaka za nasvet v pogledu setve
ajde in o preskrbi s semenom kmetov
dobre volje, v sklepu ni govora. Glerie
setve industrijskih rastlin so razpravlja-
li na tej 6eji že ponovno in sprejali
sklep, ki je podoben onemu za setev
ajde.

Tudi razdelitev obvezne oddaje žita-
.ic so prepustili v xeševanje admini-
stratorju. Voznike za prevoz Iesa bodo
doiočili šele čez 20 dni, ko bodo opra-

vili svoja dela. Ob 21.15 uri je bil pred-
seclnik prisiljen zaključiti sejo, ker je
bil sam. Navzoči so namreč odšli. Sled-
r.je dejstvo je sicer v najlepši sklad-
nosti s eklepi seje.

Zavednega člana Osvobodilne fronte
bi samo zanimalo. na kaj so mislili na
sejl navzoči pred6tavniki množičnib or-
ganizacij, ki so z vsemi sklepi, ki so bili
na seji sprejeti, soglašali. Tak neodgo-
voren odnos napram planekim nalogam
našega gospodarstva je gotovo redek
pojav v osnovnih organih oblasti. Prepu-
ščanje reševanja najvažnejših vprašanj
naše gospodarske politike na vasi, le 1
eni ali nekaj osebam, namreč ni spraviji-
vo z naieli ljudslce demokracije in je OD
prizadevanju razširitve sodelovanja naj-
SiršiL Ijudskih množič pri delu oblastnih
forumov, le nje<jovo zasmehovanje. Kjer
je še v praksi tak nafin dela. ni čudno,
da pride do gospodarske škode za ce-
loto in do slabijenja ugleda kTajevne
Ijudeke oblasti. N. N.


